 (请使用公司抬头之信函)

 
致: Triple Eagle Container Line Ltd.

由:

日期:

有关

:

柜号. 

:

装货港 

:

目的港 

:

船名/航次 
:

提单号码 
:

收货人名字 
:

订舱号码 
:

我们现向 贵司作出通知 我司遗失以上申报货物的 *正本提单 / *正本码头收据.

我司将会跟随 贵司所发出的指引, 于报章刊登3天 *正本提单 / *正本码头收据的遗失声明, 并会提交报社收款证明及一份全版完整报章以作证明.

此外, 我司要求 贵司为以上申报货物 *重新签发正本提单 / *重新签发正本提单并安排电放, 我司将愿意承担相关 *重提发单费用 / *电放费.

最后, 我司将会承担一切因是次遗失事件的责任及风险.

(须要以公司印章并签署)

__________________________
* 请删去不适用的选择
(pls use your company head head)

To: Triple Eagle Container Line Ltd.

Fm:

Date:

Re: 

	Container No.
	:

	Port of Loading
	:

	Place of Delivery
	:

	Vessel Name
	:

	B/L No.
	:

	Consignee
	:

	S/O No.
	:


We would like to declare that we have lost the *original bill of loading / *Mate Receipt of the above mentioned shipment.

We will publish a declaration for losing the *Original Bill of Loading / *Mate Receipt  on the newspaper for 3days; present the whole page of the newspaper of the declaration with the original payment receipt that issued by the publisher to your company.

Moreover, we would like to request your company to *re-issue the new set of original bill of lading / *arrange telex release for this shipment, and we will will response for the *bill lading re-issue fee / * telex release fee.

At last, we will take all the responsibility about this issue, thanks.

All business is transacted subject to our "Standard Trading Conditions" latest edition (Please go to our website http://www.triple-eagle.com for full copy)

 (company chop and authorized signature)

___________________________________

* Please delete the option
